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مصنع ون دور
 تجارة الابواب والنوافذ

 اليو بي في سي ودبليو بي سي

العربية

WINDOOR Factory
Trading in Doors and Windows
UPVC WPC



 عن المصنع

انطلق مصنع وان دور للشبابيك والأبواب من المملكة العربية السعودية في المنطقة الشرقية بالخبر
انسجاماً وتوافقاً مع الرؤية الحكيمة للمملكة 2030 تحت ظل قيادتها الرشيدة. 

WinDoor Factory for Windows and Doors was launched from the Kingdom of Saudi Arabia in the Eastern Province of Al-Khobar
  In harmony with the Kingdom’s wise vision 2030 under its wise leadership.

About the factory



 أن يصبح مصنع وان دور للشبابيك والأبواب رائدا في السوق السعودية

WinDoor Factory for Windows and Doors will become 
A pioneer in the Saudi market.

Our vision

 رؤيتنا



يسعى مصنع وان دور على أن يكون علامة تجارية موثوقة ومسئولة تساهم في تنمية المجتمع بتوفير شبابك
وأبواب عالية الجودة تلبي احتياجات العملاء وتتوافق مع أحدث المعايير العالمية 

WinDoor Factory seeks to be a reliable and responsible brand that contributes to the development of society by providing doors 
and high-quality doors that meet customer needs and comply with the latest international standards.

رسالتنا

Our message

.



أن يكون مصنع وان دور الخيار الأول للعملاء الذين يبحثون عن الجودة العالية

توفير منتجات عالية الجودة بأفضل الأسعار وتقديم خدمات متميزة تضمن رضا العملاء

تحقيق النمو المستمر في السوق ومواكبة التطورات في مجال الصناعة

الحصول على شهادات الجودة من الجهات المختصة

For WinDoor  Factory to be the first choice for customers looking for high quality.

Providing high quality products at the best prices and providing distinguished services that ensure customer satisfaction.

Achieving continuous growth in the market and keeping pace with developments in the industry.

Obtaining quality certificates from the competent authorities.

Our Target

أهدافنا
.

.

.
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الجودة : الحرص على الالتزام بمعايير الجودة العالمية وتقديم منتجات وخدمات تلبي
احتياجات العملاء

الابتكار : نسعى دائمًا إلى تطوير منتجاتنا وخدماتنا لتلبية احتياجات السوق المتغيرة

التميز: نهدف إلى التميز في كل ما نقوم به

النزاهة : نتعامل مع عملائنا وموظفينا وموردينا بشفافية وصدق

Quality: Ensuring adherence to international quality standards and providing products and services that meet
Customer needs.

Innovation: We always strive to develop our products and services to meet changing market needs.

Excellence: We aim for excellence in everything we do.

Integrity: We deal with our customers, employees, and suppliers with transparency and honesty.

قيمنا

Our values
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 السير نحو النجاح
 رحلة لا نهاية لها والنجاح ليس بالأمر السهل

 وسر ذلك النجاح هو التركيز على الهدف فقد كان هدفنا ان نضع رؤية واضحة لمستقبلنا وتطوير حاضرنا فلدينا ولله الحمد
 مصنع ذو طاقة استيعابية تغطي احتياج عملائنا مصنع وان دور قصة نجاح لا تنتهي

Speech of the Chairman of the Board of Directors
Walking towards success
The journey is endless and success is not easy
The secret of that success is focusing on the goal. Our goal was to set a clear vision for our future and develop our present We have it, thank God
A factory with a capacity that covers the needs of our customers One Door Factory is an endless success story.

 كلمة رئيس مجلس الإدارة

head of governing committee

.



هي مادة مركبة تتكون من خليط من الخشب والبلاستيك. يتم تصنيع مواد الدبليو بي سي عن طريق مزج الألياف الخشبية مع البوليمرات البلاستيكية
،مواد الدبليو بي سي تجمع بين خصائص الخشب والبلاستيك، حيث تتمتع بمظهر وملمس شبيهين بالخشب 

 ولكنها تتمتع بمقاومة أفضل للتآكل والتلف. تعتبر مواد الدبليو بي سي بديلاً شائعًا للخشب التقليدي في تطبيقات مختلفة 

It is a composite material consisting of a mixture of wood and plastic. WPC materials are manufactured by blending wood fibers with plastic polymers
  WPC materials combine the properties of wood and plastic, having a wood-like appearance and feel.
  But it has better resistance to wear and tear. WPC materials are a popular alternative to traditional wood in various applications.

WPCالتعريف بمادة الـ

Definition of WPC Material

.



مقاومة للعوامل البيئية والرطوبة 
مقاومة للحشرات والتآكل 

سهولة الصيانة وعدم الحاجة للتلميع والتلوين المتكرر 
متانة وقوة تحمل 
استدامة وحماية 

تنوع في التصميم والشكل 

1. Resistant to environmental factors and humidity.
2. Resistant to insects and corrosion.
3. Easy maintenance and no need for frequent polishing and coloring.
4. Durability and durability.
5. Sustainability and protection 
6. Diversity in design and shape.

WPC مميزات مادة

The Advantages of WPC
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 يعتبر اليو بي في سي هو البديل الاكثر أنتشار لكلاً من الخشب و الالومنيوم حيث يعتمد عليه أشهر مصممي الديكور في العالم
 و كل محبي الرقي حيث انه يوفر في التكلفة بنسبة كبيرة مقارنة بالخشب و الالومنيوم حيث يتمتع الشبابيك

و الابواب المصنعة من مادة اليو بي في سي بضمان يصل إلي عشر سنوات على كل الوحدات وهو من أكثر العناصر التى تميز تلك الصناعة

UPVC is the most common alternative to both wood and aluminum, and is relied upon by the most famous interior designers in the world.
And all those who love sophistication, as it saves a lot of cost compared to wood and aluminum, which windows enjoy
Doors manufactured from UPVC come with a warranty of up to ten years on all units, which is one of the most distinctive elements of this industry.

UPVCالتعريف بمادة الـ

Definition of UPVC Material

.



يتميز بالمقاومة للتآكل والعوامل الجوية
يوفر عزلاً حراريًا وصوتيًا جيدًا

يتمتع بالمتانة ويتطلب صيانة منخفضة
يستخدم في صناعة النوافذ والأبواب وأنظمة الأنابيب

يتوفر بتشكيلة واسعة من الألوان والتصاميم

It is resistant to corrosion and weathering.
Provides good thermal and sound insulation.
It is durable and requires low maintenance.
It is used in the manufacture of windows, doors and piping systems.
Available in a wide variety of colors and designs.

UPVC مميزات مادة

The Advantages of UPVC .
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 أبوابنا مصــنوعةمن مادة

WPC

Wood ++ Plastic Compsite



 الموديلات







































































مستعدون لعمل أبواب الألمنيوم

تلبيس كلادينج 
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أبواب من الألمنيوم
بالكامل 

Full aluminum 
doors.
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عــــازل للصـوت

عــــازل للحـرارة

عــــازل للغـــبـار

عازل للحشرات

مقاوم للحريق

soundproof 

Heatpro of  

D ust-pro of

I nsec tpro of

F i r e p r o o f



  سماكة الباب من 8 الى 10 سم

The door thickness is 8 to 10 cm



  سماكة الباب من 8 الى 10 سم

ضمان عدم تغير الالوان
 وعدم التقشر مدة 20 سنه 

Ensuring that the colors will not change
 and will never peel for 20 years. 

.



ضمان على التصنيع
 و تركيب و المفصلات 10 سنوات 

Ensuring manufacturing , installation and 
hinges for 10 years.

.
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زورو موقعنا عبر الانترنت
Visit our website online

https://windoorr.com/
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